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(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Verzonden: 

Insda Ull 8 

Aan: 

CC: 

nKoOop 

Onderwerp: 

RE: 

aanbestedingswet 

en 

compensatie Vebego 

Goedemorgen MN (geanonimiseerd)

Ik zou het ons niet 
onnodig moeilijk 

maken een fictieve 
verduurzaming 

in 
te rekenen. Tot 

1 

januari 
2024 was die 

plicht 
er 

in 
ieder 

geval 
niet. 

Wellicht 
zegt 

de nieuwe 
omgevingswet 

2024 wel iets over 

verduurzaming (ook 
voor bestaande 

bouw?), 
dan kunnen 

we vanaf nu aan de 
wettelijke 

voorwaarden voldoen en 
is 

dat ook 
geen 

discussie meer. 

Met vriendelijke groet, 

Ad 

Î 
eo 

T(0485) 
49 41 41 

* 

EM 
esenner.n 

e 

www.gennep.nl 

gemeente 
| 

Ellen 

Hoffmannplein 
1, 

Postbus 
9003, 

6590 HD 

Gennep 

(geanonimiseerd)

G E N N E P 

E-mail 
van 

de 

gemeente Gennep 
heeft 

geen 
formele status. 

Klik hier 
voor meer informatie. 

Van: 

Verzonden: maandag 8 juli 2024 13:39 

(geanonimiseerd)

    
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Onderwerp: aanbestedingswet 
en 

compensatie Vebego 

Dag beiden, 
ik heb 

met 

| gesproken 
over 

jouw 
vraag | 

of evt 

compensatie 
aan 

Vebego wettelijk 
wel 

toegestaan 
is ikv de 

Aanbestedingswet. 
Het korte antwoord luidt dat 

gezien 
de aard van ons contract met 

Vebego 

(zoals bekend opgesteld 
vanuit de RIC-methodiek) compensatie toegestaan 

is. Het zou dan 
logisch zijn 

de 

compensatie 
te 

beperken 
tot 

(een 
deel 

van) 
het verschil tussen de 

(extra) energiekosten 
die er 

geweest 
waren 

indien er 

(een 
minimale vorm 

van) verduurzaming 
had 

plaatsgevonden 
en de 

huidige (extra) energiekosten. Met 

‘extra’ 
doel ik 

op 
de 

energiekosten 
als 

gevolg 
van de 

energiecrisis. Waarbij 
ik 

besef 
dat het niet 

eenvoudig 
zal 

zijn 

hier een 

bedrag 
aan te 

koppelen. 

Ik denk dus dat we over dit laatste het 
gesprek 

aan 
moeten 

gaan. 
Ik hoor 

graag 

of 

jullie 
het hier mee eens 

zijn. 
Mede 

gezien mijn 
en 

ongetwijfeld ook jullie 
vakanties stel 

ik, 
als 

jullie 
het eens 

zijn 
met 

bovenstaande, 
om 

in 
de 

loop 
van 

augustus 
een nieuwe afspraak 

te 

plannen 

met 

Vebego 
om het hier over 

te 
hebben. Dat betekent dan denk ik wel dat 

er 

voorlopig geen 
overname 

plaats 
zal kunnen vinden 

(iig 
niet 

per 

1 

sept, 
wat men 

wilde), tenzij Sportfondsen 
het 

aandurft om ondanks de onzekerheid over al dan 
niet compensatie 

het contract over te nemen. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Met 
vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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Ellen 

Hoffmannplein 1, 

Postbus 

9003, 
6590 HD 

Gennep 

(geanonimiseerd)

G E N N E P 

E-mail 
van 

de 

gemeente Gennep 
heeft 

geen 
formele status. 

Klik hier 
voor meer informatie. 

(geanonimiseerd)


